

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents, 各位家長: P22100

Cannabidiol (CBD) will become a Dangerous Drug from 1 February 2023 2023年2月1日起大麻二酚(CBD)將會列為毒品

The Narcotics Division of the Security Bureau issued a letter to schools in Hong Kong in December 2022, reminding schools and parents/guardians that in order to protect public health, the government will list Cannabidiol (CBD) as a dangerous drug with effect from February 1, 2023. Please refer to the attachment for details and other related information.

Should you have any enquiries, please contact the staff of the General Office at 2497 7110.

保安局禁毒處於 2022 年 12 月向學校發出信件,提醒學校及家長/監護人,為保障公眾健康,由 2023 年 2 月 1 日起大麻二酚(CBD)將列為毒品。請參閱附件瀏覽有關詳情及其他相關訊息。

如有任何查詢,請與校務處職員聯絡 (電話: 2497 7110)。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅頴忠校長

15th December 2022 二零二二年十二月十五日

政府總部 保安局 禁毒處 香港金鐘道六十六號 金鐘道政府合署高座三十樓



NARCOTICS DIVISION SECURITY BUREAU GOVERNMENT SECRETARIAT

QUEENSWAY GOVERNMENT OFFICES
HIGH BLOCK, 30TH FLOOR
66 QUEENSWAY
HONG KONG

本處檔號 Our Ref.:

來函檔號 Your Ref.:

傳 真 Fax: (852)-2810 1790/2521 7761

電 話 Telephone:

December 2022

Dear Principals, Headmasters, Teachers, Parents and Guardians,

Cannabidiol (CBD) will become a Dangerous Drug from 1 February 2023

Cannabis is a drug. CBD is mainly derived from cannabis. To protect the health of the public, the Government has included CBD as a dangerous drug by legislation.

From 1 February 2023, the sales and possession of CBD in Hong Sales and possession of CBD products, Kong will become illegal. regardless of concentration, will be a criminal offence subject to imprisonment and fine, same as the sales and possession of cannabis and other drugs. If you or your family possesses any CBD products (such as CBD essence oils, drinks, and skincare products), please dispose them by 31 January 2023. Disposal boxes are also available at ten Government premises across the territory to facilitate the disposal of CBD products until 30 January 2023. refer the website For locations, please to https://www.nd.gov.hk/pdf/location disposal boxes.pdf. More information on the control, including examples of CBD products, could be found from the website of the Narcotics Division (https://www.nd.gov.hk/en/index.html) as well.

Apart from the above, we also wish to update you that the Hong Kong Jockey Club Drug InfoCentre has been opened to the public. Located in Admiralty, the centre provides interactive and fun experience for everyone to learn about drugs and ways to avoid them. You are most welcome to visit. Additional information can be found at https://www.druginfocentre.hk/en/index.html.

As the holiday season approaches, please stay vigilant and remind your students, sons and daughters to stay away from drugs. Drugs will ruin a family. If you plan to travel during the holidays, please remember that cannabis is illegal in Hong Kong. When you go for shopping, please read the product labels carefully and do not bring back cannabis or any products that may contain dangerous drugs home.

We wish you all a happy, healthy, and drug-free holiday season! Let's Stand Firm, Knock Drugs Out!



Narcotics Division, Security Bureau



CBD



Hong Kong Jockey Club Drug InfoCentre

政府總部 保安局 禁毒處 香港金鐘道六十六號 金鐘道政府合署高座三十樓



NARCOTICS DIVISION SECURITY BUREAU GOVERNMENT SECRETARIAT

QUEENSWAY GOVERNMENT OFFICES
HIGH BLOCK, 30TH FLOOR
66 QUEENSWAY
HONG KONG

本處檔號 Our Ref .:

來函檔號 Your Ref.:

傳 真 Fax: (852)-2810 1790/2521 7761

電 話 Telephone:

校長、老師、家長和監護人:

2023年2月1日起大麻二酚(CBD)將會列為毒品

大麻是毒品,而 CBD 主要源自大麻植物。為保障公眾健康,政府已立法把 CBD 列為毒品。

2023年2月1日起,售賣和持有CBD產品在香港將會是違法行為。售賣和持有CBD產品,不論濃度,將與售賣和持有大麻和其他毒品一樣,同屬刑事罪行,可被判處監禁和罰款。如果你或你的家人持有任何CBD產品(例如CBD精油、飲品和護膚品),請於2023年1月31日或之前棄置。全港10個不同地區的政府處所亦已放置棄置箱,以供公眾人士於2023年1月30日或之前棄置CBD產品。有關棄置箱的位置,請參閱網址 https://www.nd.gov.hk/pdf/location_disposal_boxes.pdf。有關更多管制的詳情,包括CBD產品的例子,請參閱禁毒處網頁https://www.nd.gov.hk/tc/index.html。

此外,香港賽馬會禁毒資訊天地現已向公眾開放。位於金鐘的禁毒資訊天地為參觀者提供互動和有趣的體驗,以認識毒品和拒絕其誘惑,歡迎大家蒞臨參觀。有關該中心的更多資訊,請參閱https://www.druginfocentre.hk/tc/index.html。

佳節將至,請大家保持警惕,提醒學生和子女遠離毒品。毒品會 摧毀一個家庭。如果你計劃在假期旅遊,請謹記大麻在香港是違法的,並 切記細閱成分以免將大麻和含毒品的產品帶回香港。 祝大家有一個歡樂、健康和無毒的假期!一齊企硬,唔 take 嘢!

保安局 禁毒處







2022年12月